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Dobronivským 
futbalistom Áčka sa 
zatiaľ veľmi nedarí

Školská besiedka

V polovici súťaže je,,A,,
mužstvo OŠK na neli-
chotivom predposled-
nom mieste

Základná škola opäť pre
nás pripravila krásny 
vianočný program

Od januára na trati
Zvolen - Šahy znovu
začala osobná doprava 

Dobronivské noviny začne obec 
opäť vydávať
Milí spoluobčania!
Po dosť dlhom odmlčaní (skoro 
dva roky) znova prichádzame 
medzi Vás. Novozvolený staros-
ta obce dokázal vytvoriť všetky 
podmienky na to, aby ustano-
vená redakčná rada Dobroniv-
sských novín mohla bez problé-
mov pracovať. Aby sme Vás 
mohli informovať o tom, čo sa 
v našej obci deje, čím obec a or-
ganizácie, ktoré v nej pôsobia, 
žijú. Budeme písať o pripravo-
vaných akciách, či už kultúr-

nych alebo športových. Nebu-
deme si nárokovať právo pu-
blikovať len svoje články. 
Priestor v novinách bude aj 
pre Vás–našich spoluobčanov. 
Budeme sa snažiť o to, aby to 
bboli predovšetkým Vaše no-
viny.  Určite aj Vaše názory a 
predstavy môžu byť podnetné 
a inšpiráciou pre prácu pos-
lancov obecného zastupiteľs-
tva, ale aj starostu obce. Veď 
v konečnom dôsledku nám 

všetkým ide o to,  aby sme si 
spoločnými silami vytvárali 
podmienky pre lepší a spo-
kojnejší život v našej obci.

V závere tohto môjho úvodní-
ka Vám chcem milí spoluobča-
nnia ešte stále na prahu nového 
roku 2019 zaželať predovšet-
kým veľa zdravia, šťastia, lásky, 
spokojnosti a rodinnej pohody.

Mgr. Ján Slosiarik

M. Durnič

M. Černák

Cestovanie vlakom
je možné opäť
aj z Dobrej Nivy
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PRÍHOVOR STAROSTU
príspevky/inzercia: dobronivskenoviny@gmail.com

pred mesiacom sme vstúpili do nového roku a tým sme odštartovali ďalšiu etapu našich životov nesúcu názov Rok 2019. To, či táto etapa 
bude ľahšia, alebo namáhavejšia ako predošlá, závisí najmä od toho, aké máme sami vysoké ambície a ako sa sami postavíme k situáciám, 
ktoré budú prekážkami v ich napĺňaní. Na tom dobrom z minulosti je potrebné ďalej stavať, zo zlých rozhodnutí sa poučiť a neopakovať 
ich; rozvíjať veci, ktoré sme začali a nebáť sa zdolávať prekážky, ktoré určite počas nastúpenej cesty prídu. Nielen my sami, ale aj naša obec 
Dobrá Niva musí počas tejto etapy prekonávať prekážky a nástrahy hektickej doby v ktorej žijeme, plynúce nielen z vlastných ekonomic-
kkých možností a obmedzenosti zdrojov, ale častokrát aj spôsobené veľkou byrokraciou, nariadenou priamo štátom, alebo Európskou 
úniou. S tým všetkým som už mal tú „česť“ sa oboznámiť - aj za toto krátke obdobie, čo pôsobím vo funkcii starostu našej obce. Avšak aj 
napriek týmto prekážkam som rád, že sa nám už postupne začína dariť uskutočňovať sľuby a spoločnými silami ich aj realizovať. Jeden z 
tých prvých sľubov, ktoré sa nám už podarilo zrealizovať držíte práve v ruke a čítate. Po dlhšom čase sa nám podarilo obnoviť vydávanie 
Dobronivských novín, prostredníctvom ktorých Vás budeme na pravidelnej báze informovať o aktuálnom dianí v našej obci, či už na 
ppoli spoločenskom, kultúrnom, hospodárskom, športovom, a pod. Aby sme neboli len vo všeobecnej rovine, tak si niektoré „novinky“, 
ktoré majú, alebo budú mať dopad na dianie v obci môžeme aj teraz zrekapitulovať.
      Hneď prvá novinka, ktorú so sebou priniesol nový rok 2019 a ktorú už ste určite zaregistrovali, bolo obnovenie osobnej vlakovej 
dopravy na úseku Zvolen – Šahy. Túto novinku zrejme najviac privítali študenti a dôchodcovia, ktorí môžu využívať vlakovú dopravu 
bezplatne, čo sa v pozitívnom slova zmysle odzrkadlí na úspore ich rodinných výdavkov. V oblasti dopravy zostaneme aj naďalej, avšak 
vvlakovú dopravu teraz vymeníme za cestnú, pretože v januári sa uskutočnilo verejné pojednávanie ohľadom plánovanej investičnej 
výstavby úsekov rýchlostnej komunikácie R3 – Zvolen – Šahy. Tu sa zástupcovia našej obce (starosta obce a poslanec OZ Ján Ukrop) 
zúčastnili verejných pojednávaní vo Zvolene dňa 10. 01. 2019 a 14. 01. 2019 v Krupine (tam nás zastupovala poslankyňa OZ, Ing. 
Marta Sýkorová a ďalší spoluobčania), kde sme pripomienkovali predložený zámer. Najmä to, aby sa v rámci plánovaných etáp výstavby
 uskutočnila aj výstavba obchvatu našej obce Dobrá Niva, a aby to neostalo len pri zatiaľ plánovanej výstavbe obchvatov mesta Krupina 
a a mesta Šahy. Okrem pripomienok, ktoré boli zaprotokolované priamo na pojednávaniach som poslal  na Ministerstvo životného 
prostredia SR (ktoré posudzuje vplyv R3 na životné prostredie) aj osobitné stanovisko za našu obec, kde som opätovne zhrnul naše 
požiadavky a odôvodnil nutnosť realizácie obchvatu obce Dobrá Niva. Samozrejme týmto nechcem túto záležitosť ukončiť, ale plánu-
jeme aj spísať petíciu smerovanú na Ministerstvo dopravy a výstavby SR k tomu, aby tento  obchvat bol zrealizovaný. O postupných 
krokoch Vás budem informovať, keď to bude aktuálne.
            Ďalšiu vec, ktorú sme zaviedli, bola zmena organizácie práce, ktorá sa najviac dotkla organizácie prác na prevádzke služieb obce. 
Najlepšie ste si to mohli všimnúť na zimnej údržbe ciest a chodníkov, ktorá nám ako obci vďaka legislatívnej zmene oproti vlaňajšku 
pribudla. A musím konštatovať, že aj napriek obmedzenosti kapacít (citeľné je to najmä u techniky na odhŕňanie chodníkov), sa nám 
zatiaľ darí zvládať situáciu v rámci zimnej údržby (v podobe odhŕňania snehu a dávkovanie posypového materiálu). Za toto by som sa 
chcel poďakovať všetkým, ktorí sú v teréne častokrát v prípade nepriaznivých poveternostných podmienok už od 4.30 hod., aby 
ppostupne zabezpečili bezpečný stav pre pohyb na cestách a  chodníkoch v obci. Nedá  sa  urobiť  všetko  naraz a  nedá  sa,  aby v 
každom čase vždy boli chodníky a cesty 100% odhrnuté, najmä vtedy, keď intenzívne sneží niekoľko hodín a preto Vás všetkých chcem 
vyzvať v rámci prevencie počas zimného obdobia k zvýšenej opatrnosti pri pohybe po chodníkoch a cestách, nakoľko hrozí riziko 
pošmyknutia sa a úrazu, (taká malá rada: nechoďte v zime s rukami vo vreckách!– náhodou sa dostanete mimo posypanú trasu, 
pošmyknete sa a riskujete tým vážnejšie zranenie – videli sme takýto podobný pád aj na zázname z bezpečnostnej kamery). Tiež Vás 
pprosíme, aby ste neparkovali svoje vozidlá na chodníkoch a pri cestách (týka sa to najmä ulice 8. marca, Školskej a Neresnickej ulice) 
nakoľko tým častokrát znemožňujete riadnemu prejazdu techniky pre zimnú údržbu. ZA POCHOPENIE ĎAKUJEME. 
      Dňa 15. 01. 2019 som sa zúčastnil zasadnutia starostov Mikroregiónu Pliešovská kotlina, kde sme sa s dohodli na spolupráci pri reali-
zovaní spoločných podujatí pre náš mikroregión a postupnú realizáciu spoločného projektu cykloturistických trás pre podporu cestov-
ného ruchu a zatraktívnenie nášho regiónu. Tu som rád, že touto aktivitou sa u nás začínajú zaoberať aj ďalší ľudia, ktorí nám iniciatívne 
pponúkajú svoje osobné skúsenosti a pomoc pri realizácii.
      Bohužiaľ nie vždy sa darí, a tak musím skonštatovať, že aj napriek našej snahe a odvolaniu, ktoré sme písali, sa po druhýkrát nepodari-
lo zrealizovať verejné obstarávanie k projektu „Podpora predchádzania vzniku BRKO v Obci Dobrá Niva“ na obstaranie kompostérov a 
tým je ohrozený celý projekt, nakoľko obstarávanie je možné podľa pravidiel realizovať na ten istý projekt len dvakrát. Tu pripomeniem, 
že boli zadané chybné údaje týkajúce sa dátumu uskutočnenia dodávky kompostérov do systému, ktoré zadala osoba (externý obstará-
vvateľ), ktorá bola obcou poverená, aby urobila verejné obstarávanie. Avšak ešte malé svetlo nádeje svieti, pretože prisľúbila nám v tomto 
pomoc organizácia, ktorá sa zaoberá podobnými projektami a v spolupráci s ňou ideme podať ešte mimoriadne odvolanie. O priebehu 
a výsledku Vás budem informovať.
      Zberný dvor Dobrá Niva je momentálne mimo prevádzky, nakoľko prebieha reklamačné konanie na dodanú technickú časť, ktorá 
má slúžiť na obsluhu zberného dvora. Reklamácia musí prebehnúť do 15. 02. 2019, nakoľko vtedy máme nahlásenú kontrolu projektu. 
      Vyhodnotenie plesovej sezóny si necháme na budúce, a tak v krátkosti ešte napíšem, že postupne vypratávame priestory domu 
sslužieb, ako aj budeme realizovať odstránenie starých linoleových podláh a betónových priečok (ktoré zhotovil predchádzajúci nájomca), 
aby sme pripravili priestory k rekonštrukcii.
      A teraz na tému bytoviek na ulici kpt. Nálepku (pri pošte): Dňa 30. 01. 2019 sme boli ako komisia zložená z poslancov OZ, členov 
komisií pri OZ, pracovníka OcÚ, hlavného kontrolóra a starostu obce po dohode s vlastníkom predmetných stavieb na ich fyzickej kon-
trole, kde sme dôkladne išli byt po byte, miestnosť po miestnosti, ako aj po ostatných priestoroch, aby sme kontrolovali technický stav 
ppriestorov a vybavenia, ktoré má obec prebrať do svojho majetku. Ku každému bytu a priestoru sme osobitne spísali závady a tie sme 
následne doručili stavebníkovi, aby ich odstránil. Po ich odstránení a dokončení všetkých prác uskutočníme ďalšiu kontrolu stavu a až po 
odstránení chýb budeme môcť riadne prevziať stavbu. Tomuto predchádzala kontrola stavby a dokumentácie z Inšpektorátu práce (25. 
01. 2019), ktorý tiež spísal zoznam závad a 28. 01. 2019 prebehla fyzická obhliadka pracovníkov stavebného úradu ku pokračujúcemu 
kolaudačnému konaniu, ktorého sa zúčastnili aj traja zástupcovia obce (starosta obce, pracovník OcÚ a člen stavebnej komisie). 
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Osobitné komisie Obecného zastupiteľstva 2018-2022
KOMUNÁLNE VOĽBY

príspevky/inzercia: dobronivskenoviny@gmail.com

Osobitná komisia na prešetrovanie sťažností
Vladimír KLIMENT, predseda komisie
JUDr. Ľubomír IVAN, člen komisie
Ing. Peter MLYNÁRIK, členka komisie
Martina KOLÉNYOVÁ, členka komisie

 
Osobitná komisia pre ochranu verejných záujmov pri výkone verejných funkcií v zmysle zákona č. 357/2004 Z. z. v znení zá-
kona č. 545/2005 Z. z.
Ing. Peter MLYNÁRIK, predseda komisie
Mgr. Jakub PONICKÝ, člen komisie
Mgr. Zuzana SMUTNÁ, člen komisie
JUDR. Ľubomír IVAN, člen komisie

 

Osobitná komisia pre mimoriadne udalosti
Ján SLOSIARIK, predseda komisie
Ing. Milan JAKUBÍK, člen komisie
Ing. Štefan KRKOŠ, člen komisie
Ing. Miroslav VIDHOLD, člen komisie
Ing. Peter MLYNÁRIK člen komisie
JJán UKROP, člen komisie

 

Redakčná rada Dobronivských novín
Mgr. Ján SLOSIARIK, predseda komisie
Ing. Milan JAKUBÍK, člen komisie
Mgr. art. Rastislav KYSLÝ, člen komisie
Adriána KORMANOVÁ,členka komisie
Beata PAVÚKOVÁ, členka komisie
MMartina KOLÉNYOVÁ, členka komisie

 

Zbor pre občianske záležitosti
Mgr. Zuzana SMUTNÁ, predsedníčka komisie
Ing. Milan JAKUBÍK, člen komisie
Mgr. Ján SLOSIARIK, člen komisie
Martina KOLÉNYOVÁ, členka komisie
Bc. Branislav KRAJČ, člen komisie
BBeata PAVÚKOVÁ, členka komisie
Viliam SMUTNÝ, člen komisie

 

Poznámka: Členom všetkých ostatných komisií OZ v Dobrej Nive je zároveň Ing. Milan Jakubík, starosta obce.
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ŠPORT

OŠK

Nohejbal

príspevky/inzercia: dobronivskenoviny@gmail.com

A - mužstvu Dobrej Nivy sa nedarí. V tabuľke sa nachádza na
zostupovom 13. mieste.

    Tretia sezóna A mužstva v piatej lige 
sa nezačala podľa predstáv. Už v príprave 
sme vedeli, že máme oslabený káder, 
štyria hráči nám odišli ku konkurencii do 
Lieskovca (Kováč Pet., Kováč Pav., Trnav-
ský, Ivan), niektoré opory sa zranili (Lacko, 
PPlichta), niektorí nemali natrénované 
(Kyslý R.), niekto sa proste rozhodol 
skončiť (Zbončák). Mužstvo nemalo taký 
počet hráčov, ako by si predstavovalo. Na 
druhej strane nám prišla veľká opora do 
brány(Vilhan).
   Od prvého zápasu u nováčika na Bzo-
vvíku sa nám nedarilo strelecky presadiť a 
preto, aj keď sme vo veľa zápasoch neboli 
horšie mužstvo sme nebodovali. Až 
v siedmom kole nás posilnili Marek Penk-
sa so Števom Chrenovským, ktorí hneď 
od začiatku zapadli do kolektívu a bolo to 
vidieť aj na výkone mužstva na ihrisku.
      Stále sme však nevedeli streliť dostatoč-
ný počet gólov a chyby v obrane neboli 
tiež neobvyklé – body sa nezbierali ľahko. 
V niektorých zápasoch sme totálne po-
horeli, v niektorých sme naopak prekva-
pili.
   Po 13. kole stojíme na nepopulárnom 
ppredposlednom mieste. Jarnú časť začína-
me doma proti rivalovi zo Bzovíka, ktoré-
mu máme čo vracať. Ďalšie veľké domáce 
derby bude 16. kolo proti Lieskovcu a 21. 
kolo proti Krupine tiež na domácom 
ihrisku OŠK. Myslím si, že práve proti 
týmto súperom sa musíme zomknúť, a 
bbojovnosťou ich poraziť, lebo tieto body 
práve potrebujeme na ZÁCHRANU !! 
 
 

    B mužstvo OŠK Dobrá Niva, ktoré 
hráva na ihrisku Babinej, po jesennej čas-
ti skončilo so stratou 2 body druhé za ve-
dúcou Sielnicou. Ich dobrý výkon podpí-
salo sedem výhier a iba dve prehry.
Najlepším strelcom je zatiaľ Ján Baláž, 
kktorý vsietil 7 gólov a na chrbát mu dýcha
Danko Miroslav s piatimi gólmi.
Momentálne béčko trénuje spolu 
s áčkom a paradoxne sa na tréningoch 
niekedy zúčastňuje viac béčkarov, ako 
hráčov z A mužstva.... 
Treba tiež povedať/priznať, že bez pomo-
ci z B ci z B mužstva (Šimko, J.Baláž, M.Baláž, 
Vidhold, Krkoš), by Áčko možno veľa 
zápasov ani neodohralo pre nedostatočný 
počet hráčov. 
 

 

    V Dobrej Nive sa na 30. ročníku 
tradičného Silvestrovského turnaja 
zišlo 6 družstiev, ktoré si schuti zahrali 
každý s každým. Dôstojne sa tak roz-
lúčili so starým rokom. Aj keď tento 
turnaj je považovaný za "priateľský",  
v v telocvični ZŠ nikto nikomu nič za-
darmo nedaroval, a tak sme mohli 
vidieť vyrovnané súboje. O prvé 
miesto Ružomberka so Sliačom, v kto- 
rých dokonca nerozhodli ani lopty 
zo vzájomného zápasu, takže o celko-
vom víťazstve nakoniec rozhodli 
"lepšie" l"lepšie" lopty RK z celkovej tabuľky.
Na treťom mieste skončili domáci 
Patrioti, a aj keď sa im podarilo 
uchmatnúť bod Sliaču, stratili ich zas 
v súbojoch so Sokolom a ZE-KOP-
om, takže aj to svedčí o vyrovnanosti 
turnaja, kde do poslednej chvíle ne-
bbolo nič isté a minimálne dva body 
získalo každé z družstiev.
All stars:  Martin Kozár/RK
                    Matúš Davin/Sliač
                    Marek Kišik/Sokol
Do nového roku prajem v mene nášho NK 
Dobrá Niva všetkým nech sa Vám vydarí a 
ssplnia predsavzatia, ktoré si dávate.

 

    Mladší žiaci U-13 sú po jesennej časti 
na 6. mieste z desiatich mužstiev. Štyri 
výhry a päť prehier ich udržujú v strede
tabuľky. Najlepším strelcom sa v jesennej
časti stal Lukáš Zluky, ktorý má na konte 
6 gólov. Po skončení sezóny hráči a tréne-
rri U-13 pokračovali v tréningoch v telo-
cvični celý november a aj december 1krát 
do týždňa, od januára je to už 2x (ponde-
lok a piatok). Prípravka máva tréningy 2x 
v týždni, a to v utorok a vo štvrtok. 

 

Rasťo Kyslý

Ján KristeľIng. Ján Baláž, Rasťo Kyslý
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ŠKOLA

ÚRADNÉ OZNAMY

PRÍSPEVKY ČITATEĽOV
príspevky/inzercia: dobronivskenoviny@gmail.com

Na Vianoce patríme k sebe. 

Krátka história hotela  
RAK ... 

Správa daní a poplatkov

    Taký bol názov programu, ktorý mohli vidieť návštevníci Kultúrneho domu na 
vianočnej besiedke v Dobrej Nive. Pripravili ju pre nich žiaci ZŠ s MŠ Juraja Slávika 
Neresnického pod vedením svojich učiteliek. Scenár a réžiu mala v rukách pani 
učiteľka Lenka Šimková a opäť boli jednotlivé vystúpenia detí aj pre oči citlivého 
diváka. Motívom boli Vianoce v troch rôznych obdobiach. V roku 1918, 1978 
a v tomto roku. Samozrejme nemohol pri tom chýbať mobil, ktorého aplikácia 
ppomáhala dvom sprievodcom cestovať v čase. Veľký úspech malo Televarieté, ale aj 
Michael Jackson s Heal e World, ktorý pripomenul problémy ľudstva na našej 
planéte. Nechýbalo pečenie koláčov, ľudové tradície, ale aj ďalšie tanečné či hudobné 
vystúpenia. Záverečná pieseň, ktorú spievali všetci žiaci školy účinkujúci v programe, 
bola skutočným vyvrcholením programu. Po ňom už nasledoval len standing ovation 
a záverečné poďakovanie pani riaditeľky školy Márie Slosiarikovej.

 
    Súčasťou vianočnej atmosféry v škole, býva aj tradičný Vianočný turnaj rodičov a 
detí vo futbale. Tohtoročného štvrtého ročníka sa zúčastnilo päť družstiev a z víťazstva 
sa tešili Borci, ktorí hrali v zložení Gondovci, M. Ruman a M. Kyslý. 
   Na druhom mieste bolo družstvo Barbie a Ken 
/Šimkovci, Špánikovci, 
Mojžišovci/. 
      Na treťom mieste boli
Valachovci /Valach, 
Harik, Slabej, On-
dráčka/. 
   Všetky zápasy boli 
odohraté v duchu 
fair-play, nik sa nezranil 
a kaža každý odchádzal z te-
locvične s pocitom prí-
jemne prežitého sobo-
tňajšieho dopoludnia.

 

Oznamujeme občanom, že miestne dane a poplatky sa inkasujú na Obecnom úrade v Dobrej Nive. 
Zároveň je potrebné čo najskôr oznámiť k vyrubeniu poplatku za komunálny odpad osoby, ktoré sa 
celoročne nezdržiavajú v obci Dobrá Niva a doložiť o tom potvrdenie (napr. študent, práca v zahraničí).

   Určite najstarším a najdlhšie fungujú-
cim zariadením , ktoré poskytuje svoje 
služby návštevníkom mesta Banská 
Bystrica, je hotel RAK . Nazývajú ho 
tiež aj ako hotel „ U ČERVENÉHO  
RAKA „. No, domáci ho dobre pozna-
jjú a hostia zase sem radi zavítajú. Hostí 
sem láka kadečo, napríklad aj história.
   Prvého majiteľa domu poznáme do-
konca i po mene. V 20-tych rokoch 16. 
storočia bol ním Mikuláš Fleischer.   
Koncom 16. storočia ho však odkúpil 
Juraj Krebs, - veliteľ hradu  DOBRÁ  
NINIVA .
   Tu sa na chvíľku pristavme. Juraj 
Krebs bol nemec  a jeho meno 
„KREBS“ v slovenčine  značí „RAK„.  
Dnes už nevieme, či On, alebo ďalší 
majitelia domu tu zriadili hotel, vlastne 
hostinec, ktorý poskytoval nocľah.  
DDosť na tom, že domu začali hovoriť  
„U RAKA „.
   Po Krebsovi dom vlastnil Krištof 
Lehner, bohatý to obchodník z Norim-
berku, ktorý bol podľa súpisu richtárov 
až štyrikrát zvolený za richtára mesta 
Banská Bystrica.  Po jeho smrti dom 
oodkúpil Matej Goldberg a po ňom ho 
vlastnil Wolf  Ox, Daniel Hoffer a 
Augustín  Nitsch..
   V rokoch 1848 – 1849 pohostinstvo 
hotela využíval aj slovenský dejateľ a 
významná to osobnosť  našich dejín,  
Ľudovít Štúr.  V tých časoch mal dom 
aaj iné prímenie  „ Kellnerovský „, po 
rodine ktorá ho vlastnila. Tí však hotel 
„RAK „ tiež predali,  a v roku 1854 je 
už vlastníkom hotela   Johann  Schlott.  
Z tohto obdobia sa už zachovalo aj nie-
koľko cenníkov.
   Pri svojich potulkách po námestí v 
BBanskej Bystrici určite nájdete hotel 
„RAK„ v dolnej časti a zistíte, že síce 
prešli stáročia, ale tu sa čas akoby 
zastavil.

 
Mgr. Ján Slosiarik

Michal Kiššimon
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ÚRADNÉ OZNAMY

Cena 240 l – 38 €, 120 l – 30 €.

Čo možno sledovať?

Čo je potrebné k jej stiahnutiu?

Triedený zber odpadu

Mobilná aplikácia – V obraze

!! UPOZORNENIE !!

Zimná údržba ciest 
a chodníkov

príspevky/inzercia: dobronivskenoviny@gmail.com
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ÚRADNÉ OZNAMY

INZERCIA

Knižničné hodiny:
PONDELOK   14:00 - 18:00
UTOROK      14:00 - 18:00
STREDA       08:00 - 12:00
ŠTVRTOK     14:00 - 18:00
PIATOK        14:00 - 18:00
V obecnej knižnici v Dobrej Nive môžete 
využiť aj čierno-bielu a farebnú tlač a 
kopírovanie formátov A4, A3.

Vážení občania Dobrej Nivy. Vaša obec sa stala 
jednou z lokalít v banskobystrickom kraji, 
napríklad spolu s mestami Krupina, Zvolen či 
s obcou Bzovík, kde Centrum komunitného 
organizovania  (CKO) pôsobí. 
V predchádzajúcich rokoch 2017/2018 tu 
CCKO pracovalo aj na prieskume potrieb 
sociálnych služieb, zameraný najmä na starších 
spoluobčanov. V tomto roku ste tu lokalizovali 
mňa, komunitného organizátora, Miroslava 
Ragača. Budem pracovať na podpore občian-
skeho života a aktivizmu. Cieľom vzájomnej 
spolupráce medzi občanmi a samosprávou je 
pposilňovať a vylepšovať vzťahy, Vaše okolie, a 
tým podporovať rozvoj celej Vašej obce. 

Rozhovormi s občanmi budem zisťovať Vaše názory, podnety či pripomienky 
a následne ich spoločnými silami pomôže pretaviť do aktivít, ktoré budú viesť 
k ich riešeniu, alebo aspoň k čiastočnému zlepšeniu danej situácie vo Vašej obci. 
Zámerom je tiež podporiť súdržnosť občanov, ich záujem o veci verejné a budo-
vanie silných vzťahov medzi nimi samými, ako aj vo vzťahu k vedeniu obce. 
Budem rád, ak mi budete ochotní venovať aspoň niekoľko minút a tým mi 
oosobne predstavíte Vašu obec, jej úspechy, ale aj výzvy, ktoré sa budeme snažiť 
spoločnými silami riešiť.

PRÍSPEVKY ČITATEĽOV

Kontakt: Miroslav Ragač
mail:      miroslav@cko.sk 
mobil:    0911 567 000

Miroslav Ragač

OBEC DOBRÁ NIVA
VÁS POD ZÁŠTITOU STAROSTU OBCE

A POSLANCOV OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA
SRDEČNE POZÝVAJÚ NA

OBECNÚ ZABÍJAČKU

CENA S DEGUSTÁCIOU :
4€4€

PRÍĎTE OCHUTNAŤ NAŠE ŠPECIALITY

KEDY :
03. 02. 2019

KDE :
KP Dom u LUKÁČOV

Obecná knižnica a INTERNET

príspevky/inzercia: dobronivskenoviny@gmail.com
UDALOSTI V OBCI


